

Global investment manager BNP Paribas Asset Management becomes a Climate Bonds Partner

LONDON, 19/03/2018 00:00 GMT: BNP Paribas Asset Management ([BNPP AM](#)) has become the latest organisation to join the Climate Bonds Partner Program. They join an international network of Partners working with Climate Bonds to shift investment to rapidly deliver a low-carbon and climate resilient economy.

BNPP AM was a founding signatory of the Principles for Responsible Investment (PRI) in 2006 and has been a member of the Institutional Investors Group on Climate Change (IIGCC) since 2003. They are a supporter of the 2014 [Montreal Carbon Pledge](#) and at COP 21 in December 2015 became a foundation signatory to the [Paris Green Bonds Statement](#).

They currently have almost €1 billion invested in green bonds and launched a new €100 million fund late 2017, currently valued at €133 million (as at 12 March 2018).

Gaëtan Obert Head of Sustainability – BNP Paribas Asset Management

“BNP Paribas Asset Management is fully committed to supporting the development of green finance. We provide guidance to the market through our innovative engagement approach with green bonds issuers, and we leverage on the experience of our investment teams to deliver green bond solutions across developed and emerging countries”.

Manuel Adamini, Director of Investor Outreach & Partners Programme, Climate Bonds Initiative

“BNP Paribas Asset Management has been a long-term supporter of sustainable and responsible practices and is active in green bond investing. Their experience and market perspectives combined with our international focus provides many opportunities to partner together on green finance projects.”

<Ends>

Communiqué de presse

Le gestionnaire d'actifs mondial BNP Paribas Asset Management devient Climate Bonds Partner

Londres, le 19 mars 2018. BNP Paribas Asset Management ([BNPP AM](#)) est la dernière organisation à adhérer au programme Climate Bonds Partner. Elle rejoint ainsi un réseau international de Partenaires qui utilisent les obligations climatiques pour orienter les investissements vers une économie bas carbone et résiliente au changement climatique.

Membre fondateur des Principes pour l'investissement responsable (PRI) en 2006, BNPP AM fait partie du Groupe d'investisseurs institutionnels sur le changement climatique (IIGCC) depuis 2003. BNPP AM a signé [l'Engagement de Montréal sur le carbone](#) en 2014 et la [Déclaration de Paris sur les obligations vertes](#) en tant que membre fondateur à l'occasion de la COP 21 en décembre 2015.

Le gestionnaire d'actifs a investi presque un milliard d'euros dans des obligations vertes et a lancé un nouveau fonds de 100 millions d'euros à la fin de l'année 2017, valorisé actuellement à 133 millions d'euros (au 12 mars 2018).

Gaëtan Obert Head of Sustainability – BNP Paribas Asset Management

« BNP Paribas Asset Management s'engage totalement dans le développement de la finance verte. Nous proposons des orientations au marché par notre approche innovante d'engagement des émetteurs d'obligations vertes. Nous nous appuyons sur l'expérience de nos équipes d'investissement pour offrir des solutions en obligations vertes émises dans des pays développés et émergents.

Manuel Adamini, directeur du programme Investor Outreach & Partners et de la Climate Bonds Initiative

« BNP Paribas Asset Management est un défenseur de longue date des pratiques durables et socialement responsables et un gestionnaire très actif dans les obligations vertes. Son expérience et ses analyses de marché combinées à notre envergure internationale offrent de nombreuses opportunités de partenariat pour le financement de projets de développement de la finance verte. »

-Fin-

Climate Bonds Contact/Contact pour BNPP AM:

Andrew Whiley
Head of Communications & Media
+44 (0)7506 270 943
andrew.whiley@climatebonds.net

BNPP AM Contact/Contact pour BNPP AM:

Quentin Smith
UK Media Relations Manager
+44 (0)20 7063 7106
quentin.smith@bnpparibas.com

Notes for Journalists

About Climate Bonds Initiative: The Climate Bonds Initiative is an investor-focused not-for-profit, promoting large-scale investment in the low-carbon economy.

It undertakes advocacy and outreach to inform and stimulate the market, provides policy models and government advice, market data and analysis and administers an international Standards & Certification Scheme for green bonds. For more information, please visit www.climatebonds.net.

Climate Bonds Partners Program: Banks, institutional investors, private and non-governmental organizations (NGOs) and governments are eligible to join as Climate Bond Partners to help grow a green finance. Partners support investor and stakeholder outreach and education projects centred on growing robust and sustainable green bond and climate bond markets that contribute to climate action and low carbon investment. Partners also assist in developing initiatives to grow investment

in climate finance solutions, participate in different market development committees & help define policy agendas for sector, country & sub-national green bond development programs.

A list of Partners is available [here](#).

About BNP Paribas Asset Management: BNP Paribas Asset Management is the investment management arm of BNP Paribas, one of the world's major financial institutions. Managing and advising EUR569 billion of assets as at 31 December 2017, BNP Paribas Asset Management offers a comprehensive range of active, passive and quantitative investment solutions covering a broad spectrum of asset classes and regions. With close to 700 investment professionals and 600 client servicing specialists, BNP Paribas Asset Management serves individual, corporate and institutional investors in 70 countries around the world. Since 2002, BNP Paribas Asset Management has been a major player in sustainable and responsible investing.

For more information, please visit bnpparibas-am.com.

Notes aux journalistes

À propos de la Climate Bonds Initiative

La Climate Bonds Initiative est une organisation sans but lucratif orientée investisseurs qui a pour objectif de promouvoir les investissements à grande échelle dans une économie bas carbone. Elle sensibilise, informe et encourage le marché, fournit des politiques modèles, des conseils aux gouvernements, des données et analyses de marché et gère le régime international de normes et de certification pour les obligations vertes. Pour de plus amples informations, veuillez consulter le site www.climatebonds.net.

Programme Climate Bonds Partners

Les banques, investisseurs institutionnels, organisations privées et non gouvernementales (ONG) et les gouvernements peuvent rejoindre le programme Climate Bond Partners pour contribuer au développement de la finance verte. Les partenaires soutiennent les projets de sensibilisation des investisseurs et des parties prenantes axés sur la croissance des marchés des obligations vertes et climatiques dans l'optique de stimuler les investissements en faveur du climat et d'une économie bas carbone. Ils contribuent également aux initiatives pour accroître les investissements dans les solutions de lutte contre le réchauffement climatique, participent aux différents comités de développement de marché et aident à l'élaboration d'agendas politiques pour le développement des obligations vertes au niveau sectoriel, national et local.

La liste des partenaires est disponible [ici](#).

À propos de BNP Paribas Asset Management

BNP Paribas Asset Management est le gestionnaire d'actifs de BNP Paribas, une des principales institutions financières au monde. Gérant et conseiller 569 milliards d'euros d'actifs au 31 décembre 2017, BNP Paribas Asset Management offre une gamme complète de solutions d'investissement actives, passives et quantitatives, couvrant un large éventail de classes d'actifs et de régions. Avec près de 700 professionnels de l'investissement et 600 spécialistes du service client, BNP Paribas Asset Management est au service de particuliers, d'entreprises et d'investisseurs institutionnels dans 70 pays à travers le monde. Depuis 2002, BNP Paribas Asset Management joue un rôle majeur dans les investissements durables et socialement responsables.

Pour de plus amples informations, veuillez consulter le site bnpparibas-am.com.



Disclaimer: The information contained in this communication does not constitute investment advice in any form and the Climate Bonds Initiative is not an investment adviser. Any reference to a financial organisation or debt instrument or investment product is for information purposes only. Links to external websites are for information purposes only. The Climate Bonds Initiative accepts no responsibility for content on external websites.

The Climate Bonds Initiative is not endorsing, recommending or advising on the financial merits or otherwise of any debt instrument or investment product and no information within this communication should be taken as such, nor should any information in this communication be relied upon in making any investment decision.

Certification under the Climate Bond Standard only reflects the climate attributes of the use of proceeds of a designated debt instrument. It does not reflect the credit worthiness of the designated debt instrument, nor its compliance with national or international laws.

A decision to invest in anything is solely yours. The Climate Bonds Initiative accepts no liability of any kind, for any investment an individual or organisation makes, nor for any investment made by third parties on behalf of an individual or organisation, based in whole or in part on any information contained within this, or any other Climate Bonds Initiative public communication.